
 

 

Ahvenlammen tuulivoimapuiston osayleiskaavan hyväksyminen 
  
Tekla  § 21  09.04.2024    
11/10.02.02/2022    
 

 Valmistelija 
 
Tekninen johtaja Alpo Anisimaa, p. 040 051 0706 tai 
alpo.anisimaa@perho.com 
 
Ahvenlammen tuulivoimapuiston osayleiskaavan laadinta on tullut vireille 
kunnanhallituksen päätöksellä 17.1.2022 § 10. Osallistumis- ja 
arviointisuunnitelma on ollut teknisen lautakunnan 14.12.2021 § 130 
päätöksen mukaisesti nähtävillä 5.5.-3.6.2022 ja kaavaluonnos on ollut 
teknisen lautakunnan 22.8.2023 § 74 mukaisesti nähtävillä 31.8.-20.10.2023.  
luonnoksesta saatiin 13 lausuntoa. Mielipiteitä ei jätetty. Näihin on laadittu 
vastineet ja huomioitu vastineiden mukaisesti kaavaehdotuksen laadinnassa. 
Kaavaehdotus on ollut teknisen lautakunnan 16.1.2024 § 3 mukaisesti 
nähtävillä 25.1.-4.3.2024 ja viranomaisilta on pyydetty lausunnot. 
Kaavaehdotuksesta saatiin 12 lausuntoa. Muistutuksia ei saatu. Näihin 
laadittu vastineet ovat oheismateriaaleissa lautakunnalle hyväksyttäväksi. 
 
Kaavaprosessi on edennyt kaavan hyväksymisvaiheeseen. Ahvenlammen 
Tuulipuisto Oy:n kaavoitus konsultti Sweco Infra & Rail Oy on toimittanut 
20.3.2024 kaava asiakirjat liitteineen teknisen lautakunnan käsittelyyn ja 
hyväksymistä varten Maankäyttö- ja rakennuslain (5.2.1999/132) §37 
mukaisesti. 
 
Maankäyttö- ja rakennusasetuksen (10.9.1999/895) §32 mukaisesti, mikäli 
lausuntojen ja niille laadittujen vastineiden perusteella kaavaehdotusta 
muutetaan olennaisesti on kaavaehdotus asetettava uudelleen nähtäville. 
Uudelleen nähtäville asettaminen ei kuitenkaan ole tarpeen, jos muutokset 
koskevat vain yksityistä etua ja niitä osallisia, joita muutokset koskevat, 
kuullaan erikseen.  
 
Mikäli lautakunta hyväksyy laaditut vastineet, ei niiden perusteella kaava ei 
ole tarvetta muuttaa kaavaehdotuksesta olennaisesti. 

 
 Teknisen johtajan päätösehdotus  

 
Lautakunta hyväksyy laaditut vastineet ja esittää kunnanhallitukselle ja 
edelleen valtuustolle Ahvenlammen tuulivoimapuiston osayleiskaavaa 
hyväksyttäväksi. 

  
 Päätös 

 
 Lautakunta päätti yksimielisesti hyväksyä vastineet ja esittää kaavaa 

hyväksyttäväksi kunnanhallitukselle ja edelleen valtuustolle, mutta esittää 
huolensa tämän ja muiden tuulivoima-alueiden yhteisvaikutuksista 
mahdollisesti aiheutuvista häiriöistä uhanalaisen lajin esiintymiselle. 

 
 ----- 
 

Mika V. Kellokoski ilmoitti esteellisyytensä (intressijäävi) ja poistui 
kokouksesta ennen asian käsittelyä. 



 

 

 
Mari Rannila ja Matti Kytölä ilmoitti esteellisyytensä (intressijäävi) ja poistuivat 
kokouksesta ennen asian käsittelyä ja päätöksentekoa tämän pykälän ajaksi. 
 

 ----- 
 

Merkittiin, että pöytäkirja tämän asian osalta luettiin, tarkastettiin ja 
hyväksyttiin heti kokouksessa. 

 
 ----- 
 
 Toimenpiteet, otteet 

kunnanhallitus 
 

--- ----- 
 
 
 
 


